

## Fotbollssektionsmöte 2023-02-07

Närvarande: Ulrik Gustavsson, Jonas Dahllöf, Nicklas Siberg, Daniel Isaksson, Niklas Claesson, Marina Gustavsson, Helena Holgersson, Anna Olsson, Lars Nilsson, Thomas Larsson, Annelie Hansson, Jenny Hansson, Jonathan Sundbäck, Björn Andersson, Fredrik Gunnarsson, John Lundman, John Thelin, Beatrice Sandh, Kjell Ellysson, Patrik Ek, Morten Erikssen, Fredrik Larsson.

### 1. Mötet öppnat

Patrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna

### 2. Föregående protokoll

Godkännes

### 3. Godkännande av dagordning

Även detta möte hoppade över ett par punkter.

### 4. Protokollförare

Zdena Dvorak

### 5. Justering av dagens protokoll.

Fredrik Gunnarsson och John Thelin

### 6. Kareby Hed

Seniorerna kommer bygg en läktare med 3-4 steg vid sidan av planen, materialsponsor finns dock söker de snickarhjälp.

Matchklockan är lagad och ny fjärrkontroll ligger i fotbollens skåp i klubbhuset.

Mejla till [morten.eriksen52@gmail.com](mailto:morten.eriksen52@gmail.com) om mål eller något annat på planen är trasigt/fel.

Dörren till bollboden är trög, den berömde "någon" skulle se på det.

Projektgruppen som håller i flytt av bollboden har kommit över en bättre begagnad bod som kommer placeras utefter planen nedanför klubbhuset, den skänks av Ytterbygg AB mot att detta framgår av en fin skylt på boden. Sannolikt händer det under april. Kommunen bygger belyst gångväg från nya parkeringen till skolan och hjälper samtidigt till med markarbeten för bollboden. Nytt bygglov skickas in för att också kunna bygg en mindre läktare intill nya bollboden. Seniorerna har tagit på sig att ta bort gamla bollboden när den nya är klar, dock senast under juni.

Det kommer behövas en hel del frivilliga krafter för att få allt på plats. Projektgruppen kommer skicka ut lista med arbetsuppgifter och tider när föräldrar kan boka sig för att hjälpa till. Peppa för detta när ni har föräldramöten.

För övrigt funderar projektgruppen också på om de kan ta på sig uppdraget att planera och arbetsleda för byggnation av altan vid klubbhuset och utegym. Även här kommer det bli tillfälle för alla att hugg i. Vi hoppas att de lämnar positivt besked på nästa möte.

### 7. Ekonomi/budget

Utskick av medlemsavgifter är på gång, alla behöver se över att lagsidan är maximalt uppdaterad senast 31/3. Yngre lag som inte riktigt kommit igång då kan mejla till [fofboll@kareby.com](mailto:fofboll@kareby.com) och förhandla om senare utskick med Patrik.

Tänk på att alla ändringar i efterhand skapar mycket oavlönat och tråkigt arbete.

Nya spelare måste fylla i fysisk lapp som ligger i bollboden innan de registreras på laget, lappen mejlas till [fofboll@kareby.com](mailto:fofboll@kareby.com). **Aldrig kommunicera att anmälan om medlemskap ska göras via hemsidan (Laget.se)**. Det handlar om gdpr osv

## 8. Material/Inköp

Ansvarsfördelning kommer diskuteras på separat möte 20 feb kl.18 i klubbhuset.

Dock bör samtliga lag inventera sina matchställ, skriv ner tydligt och ta med till mötet.

## 9. Anläggning/Träningstider

Det angenäma problemet med att vi blir fler och fler löste sig lite pyssel och knåp framförallt tack vare att det blir 3 träningsblock på tisdagar. Se separat schema som startar onsdag 1 mars, om inte annat anges, och pågår tom oktober med uppehåll i juli.

Zdena bokar planen enligt schemat, vill man boka t ex match eller boka av någon tid, kollar man om det är ledigt på [Kungalv.se](http://Kungalv.se) och söker på fotbollsplaner så hittar man t ex Kareby Hed, kollar när det är ledigt och skickar ett mejl till [fritid@kungalv.se](mailto:fritid@kungalv.se) Kom ihåg att avboka t ex lov osv som inte används så vi slipper betala.

## 10. Kommunikation – Web/laget.se

-----

## 11. Sponsring och marknadsföring

-----

## 12. Arrangemang/lotterier och övriga intäkter

Seniorerna önskar hjälp med följande vid sina hemmamatcher (11st):

- Ställa ut mål utanför planen och så nära staketet som möjligt.
- Öppna grindarna, där även entrén ska vara tillsvidare och inträde erlaggs för alla över 18år.
- Sälja fika och 50/50-lotter, förtjänst till säljande/hjälpande lag
- Ta inträde, tillfaller seniorerna (ca 40kr/vuxen, barn och ungdomar gratis) Det planeras även för säsongskort med möjlighet till vinster från sponsorer (Typ 380kr).
- Matchvärd, krav från förbundet
- Bollkallar och bollflickor.

De lag som vill vara med och tjäna en hacka anmäler det på mötet 20/2 när datumen fördelas.

Säg gärna till Morten om ni vill att seniorer ska komma och hjälpa till på era träningar någon/några gånger.

13:e maj kommer Kareby IS hålla i all försäljning vid en Rally-SMtävling i Rollsbo. Hoppas alla vill vara med och hjälpa till, kommer högst sannolikt bli en rejäl hacka att tjäna för de lag som är med. Morten är sammanhållande och kommer med mer info men save the date.

## 13. Utbildning & utveckling

KIS står för alla rimliga utbildningar, kolla på förbundets hemsida och stäm av med Sören eller Johanna.

Det kommer arrangeras workshops för spel 3 mot 3 och 5 mot 5 i klubbhuset, håll utkik.

#### 14. Serier/cuper/domare

Niklas Claesson ansvarar för domare 7 mot 7.

Lars Nilsson ansvarar för domare 5 mot 5 och lägre.

Inget lag utbildar domare i år då P11 redan är utbildade och F11 är få och väntar in F12.

#### 15. Samarbete med andra föreningar

IKK har kallat till alliansmöte 15/3 Morten, Niklas och ev Patrik går.

#### 16. Laget runt

----

#### 17. Övriga frågor

Patriks förslag på hur arbetet inom fotbollssektionen och ledarträffar skulle kunna fungera i framtiden skickas ut igen och fördelas i princip enligt förslaget när alla läst på.

Nytt möte bokat redan 20/2 när ledarna gärna får ta med sig lämpliga föräldrar.

Det blir tillfälle att diskutera och utbyta erfarenheter/information/rutiner kring arbetsuppgifterna. Ta med lämpliga frågor.

Patrik, Morten/Ulrik kan komma på respektive lags föräldramöte eller träffa berörda föräldrar för att beskriva tilldelad roll.

Varje lag försöker skapa en liten grupp föräldrar som hjälper till med lagets ansvarsområde. Dessutom rekommenderas att dela ut andra uppgifter kring laget till föräldrar så långt det är möjligt, helst något till alla. Att göra detta tidigt skapar god laganda och sammanhållning.

Per 2023-06-01 ska fotbollssektionen vara utformat enligt presenterat förslag.

#### 18. Nästa möte

2023-03-20, kl. 18.00-20.30

#### 19. Avslut

Sekreterare: .....Zdena Dvorak

Justerare: .....Fredrik Gunnarsson

Justerare: .....JohnThelin

